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Vi ønsker som tidligere innmeldt ved Njål Ottesen fiber til Toska. Vi hører til et område som 

selvfølgelig ikke er tettest befolket, men likevel har nærmere 45(?) fastboende hvorav 17-20 av 

disse er barn som er i, eller nærmer seg skolealder. MEN tilgang til internett er en stor utfordring 

hos oss da vi bor 6 km fra nærmeste stasjon (Telenor) og derfor har en ytterst begrenset hastighet 

i tillegg til at man kun kan være på "nett" en ad gangen i en husstand (som har 4-6 personer), 

hvilket er uakseptabelt både for barn som i større og større grad må utfører skoleoppgaver via 

internett og voksne som etterhvert må utføre flere og flere oppgaver via nettet (bank, skatt, etc). 

Det er på noen plasser på Toska tilgang til nettverk via antenne hos Nettstar eller Ice alt etter 

topografien. Disse leverandører tar så godt betalt for en begrenset datamengde som ikke strekker 

til til 4-5 mennesker (betaler opp mot 500,-kr/mdr for 15 GB nu!), at dette ikke kan gå i lengden. 

Bruk av tjenester som Netflix o.lign er helt uaktuelt i slik sammenheng. Vi håper derfor veldig at 

dere tar med Toska i denne søknadsrunde. 

 

Mvh Karen Toska 


